

CHIRP - New Model # 7591

Status:	Closed	Priority:	Normal
Author:	Yves BANCEL	Category:	
Created:	01/23/2020	Assignee:	
Updated:	01/23/2020	Due date:	
Chirp Version:	daily		
Equipment Loan Offered:	No		
Subject:	Programation du Baofeng BF-R3		
Description	<p>bonjour je ne trouve pas dans CHIRP le model BF-R3 pour la programmation ,malgré une mise a jour de CHIRP</p> <p><i>hello I do not find in CHIRP the BF-R3 model for programming, despite an update of CHIRP</i></p>		
Related issues:	duplicated by New Model # 7593: Programation du Baofeng BF-R3 Closed 01/23/2020		

History

#1 - 01/23/2020 10:21 am - Bernhard Hailer

- Tracker changed from Feature to New Model
- Description updated
- Status changed from New to Closed
- Equipment Loan Offered set to No

Doublons # 7145. - Veuillez utiliser uniquement # 7145 pour toute rétroaction connexe. Le gazouillis est un effort bénévole, et on ne peut pas s'attendre à ce qu'un modèle soit ajouté immédiatement une fois qu'il a été demandé. Il y a deux conditions pour obtenir un nouveau modèle soutenu par chirp: 1) il doit y avoir un volontaire qui fait le codage, 2) il doit y avoir un exemple de radio. Si ces deux conditions ne sont pas remplies, la seule option est d'attendre.

Duplicates #7145. - Please only use #7145 for any related feedback. Chirp is a volunteer effort, and it cannot be expected that a model will be added immediately once it has been requested. There are two requirements to get a new model supported by chirp: 1) there must be a volunteer who does the coding, 2) there must be a sample radio. If these two requirements are not fulfilled, then the only option is to wait.